

Profile / 简介



Prof. Tilman Tillmann / 铁铭
General Manager / 总经理
VDA QMC China

- More than 25-year automotive experiences with focus on supplier development, of which more than 8 years in China
汽车行业从业超25年，专注于供应商发展，在中国工作达8年之久
- Main focus supplier qualification projects in Europe, China, India, USA, South Africa and Russia
他在欧洲，中国，印度，美国，南非和俄罗斯聚焦供应商资质认证项目
- Worked at OEM Volkswagen Group and Tier 1 Supplier (Delphi) and several consulting companies
曾就职于汽车制造商大众集团以及一级供应商（德尔福）以及咨询公司
- First activity in China in 1995 at SVW: Santana 2000 (Phase 2) task force launch management team
曾支持上海大众的桑塔纳 2000（第二阶段）管理团队
- Head of Supplier Audits of Volkswagen Group China (VGC) in 2003-2004
2003和2004年，担任大众集团中国供应商审核负责人，支持大众在中国的产品发布
- The responsible coordinator for quality purchase parts of the new launched Brand Jetta in China in 2013-2015
2013至2015年，他是新推出的品牌捷达在中国的采购部件负责协调员
- Lead VDA QMC China (with Offices in Beijing and Shanghai) since 2016
自2016年起担任VDA QMC中国区（在北京和上海设有办公室）总经理